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Förslag till dp Helgafjäll 5 
 
Detaljplanen med hotell i Kista är bra, dock bör givetvis större vikt läggas vi utformning av 
kringområdet till hotellet. Att hugga ner hela skogsområdet mellan hotellet och E-4:an  och 
placera en gigantisk ytparkeringsplats där är varken miljömässigt eller estetiskt förnuftigt. 
 
Bättre vore att kompaktera p-platserna och bygga ett bulleravskärmande parkeringshus i 
anslutning till hotellet, E-4:an är ingen lugnt trafikerad stadsgata och skogen ger både 
bullerskärm, partikelfilter och naturvärden. Viktigt är också att förstärka kollektivtrafiken till 
Kistaområdet. 
 


